
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 13/2024 

   Datum: 11.9.2024 

 
ZAPISNIK 

 

12. izredne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v sredo, 11.9.2024, ob         20.00 

v  prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Klemen Šubic, Jaka Kenda, Tomaž Jemec, Matjaž 
Egart, Maja Kejžar 
 
Poleg članov sveta KS so bili prisotni: vodovodni odbori Sorica, Ron in Sp. Danje 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 11. redne seje KS Sorica 
2. Financiranje ureditve elektroinštalacije na vodovodu Sp. Danje 

a) Predstavitev projekta 
b) Seznanitev s finančnim stanjem vodovodnih odborov 
c) Sprejetje sklepa o financiranju 

3. Pregled plana financiranja za leto 2025 
4. Razno 

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 11. redne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2: 
Predsednik je pozval vse prisotne naj zaradi lažjega zapisa zapisnika sledijo poteku 
predvidenih točk. Besedo je nato predal vodovodnemu odboru Sp. Danje. 
 

a) Predstavitev projekta 
Vaški vodovodni odbor v Spodnjih Danjah je zaradi prepogoste motnosti pitne vode 
prejel  odločbo Zdravstvenega inšpektorata Republike Slovenije, s katero je primoran še v 
letošnjem letu izpeljati montažo samočistilnega filtra na vodovodnem omrežju. Omenjeni 
filter pa bodo postavili v vodohranu Povden. Ker omenjen vodohran ne vsebuje električne 
energije, so le to bili primorani dobaviti iz vodohrana v Pohu. Dejanski stroški investicije pa 
so presegli planirane oziroma razpoložljiva sredstva, zato se  vodovodni odbor obrača na 
ostala dva vodovodna odbora in posledično Krajevno skupnost za finančno pomoč. 
 

b) Seznanitev s finančnim stanjem vodovodnih odborov 
Rudi Pintar je vodovodne odbore seznanil s trenutnim finančnim stanjem. Tako vodovod 
Ron kot Sorica bosta do konca leta porabila dobršen del prostih sredstev za redna 
vzdrževalna dela, zato sredstev ne moreta posoditi vodovodnemu odboru Sp. Danje. 



c) Sprejetje sklepa o financiranju 
Sledila je razprava v kateri smo si izmenjali mnenja ter poiskali tudi rešitev. Vodovodni 
odbori in Svet Krajevne skupnosti Sorica smo soglasno sprejeli naslednji sklep. 
 
Sklep 25: 
Vodovodni odbori in člani sveta Krajevne skupnosti Sorica sklenemo, da naj 
vodovodni odbor Sp. Danje vloži predlog na participativni proračun za leto 2025. 
Predlog naj vključuje stroške nabave in vgradnje vodnih filtrov in UV žarnice.  
V primeru, da predlog ne bo sprejet, bo pokopališki odbor posodil 5.600€. Vodovodni 
odbor Sp. Danje in pokopališki odbor se dogovorita, da bo vodovodni odbor glede 
na svoje letne prihodke, letno vračal posojnino v višini 1250€. Doba odplačevanja bo 
po predvideni vsoti trajala 4,5 leta. 
 
 
K tč. 3: 
Rudi Pintar svetu predstavi planirane prihodke iz občinskega proračuna in prihodke iz 
najemnin grobov, ter planiranih prihodkov vodovodnih odborov. Dogovorimo se, da 
namenska sredstva porabimo za redne mesečne stroške električne energije ter komunalnih 
storitev. Ostanek sredstev pa naj se nameni gradnji in vzdrževanju cest.  
 
K tč. 4: 
Pod točko razno ni bilo predlogov in vprašanj. 
 
 

Seje je bila zaključena ob 21.17 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


